
TSR bestyrelsesmøde   15  /1  -2024  

Tilstede: Dorte, Jesper, Helene, Melanie, Dorthe og Maria
Fraværende: Mille
Referent: Maria

Opfølgning fra sidste møde:
 Kameraovervågning – Maria har sendt ansøgning l poli et, der afventes svar.
 Udsmykning af ry erstue – Afventer l e er Milles eksaminer.
 Nøgler – Jesper har a ale med en låsesmed i  næste uge.  Maria  har lavet udleveringssedler l

nøglerne.
 ”Rygning forbudt” og udendørsbogstaver – afventer l e er Melanies eksaminer.
 Ordensregler – ordensreglerne i ridehuset genopfrisket med nyt print (inkl. enkelte ændring fra i

sommers). Vi oplever desværre en del som ikke overholder ordensreglerne og vil  have fokus på
de e den næste d. 

 Onlinebooking – er endnu ikke kommet op at køre. Dorte Kassebeer melder sig l at hjælp Maria
med at få det i gang. 

Status økonomi
Medlems lskudsansøgningen er godkendt af Tårnby kommune, men vi vil fremover kun få medlems lskud
for medlemmer bosiddende i  Tårnby kommunen. Fremover er  vi  nødsaget  l  prioritere e er de e for
elever på ventelisten l rideskolen. Vi kan søge om ekstra lskud for medlemmer med handicap.
Dorthe er i fuld gang med årsregnskabet. 
Helene har lavet a ale med ny bogholder l samme pris som forrige.

Status rideskole
Ponybestanden er uændret, dvs. Freesia er endnu ikke a entet. Sol kan kun gå med på enkelte hold. 3 af
de  gode  ponyer  er  halte.  De  øvrige  ponyer  er  derfor  på  overarbejde,  hvis  rideholdene  skal  fungere.
Bestyrelsen beslu er at nedsæ e antallet at elever på holdene, så vi ikke slide for meget på de nuværende
ponyer. Helene taler med Henrik om problemerne. 
Maria har bes lt vinderskammel, den skulle blive leveret i denne uge. 
Caroline planlægger fastelavnsarrangement mandag d. 5/2, konceptet er ændret fra sidste år.
Det har været et problem at rideskoleelever har opholdt i det lille rum foran kontoret l sent om a enen.
Der bliver ikke lukket af og varmen brænder på fuld drøn hele na en. Fremover skal der låses af,  når
instruktøren går hjem. Eleverne er meget velkomne l at hænge ud i ry erstuen, hvor der også er varme
på.
Instruktørerne på rideskolen vil have godt at tjek-liste l aflukning af stald og kontor, Melanie går videre
med det i instruktørgruppen.

Det a ales at rideskolen bruger det store ridehus (udendørsbanen) i følgende dsrum
 Tirsdag kl. 10.30-11.30 (voksenhold) – ridebanen er ikke lukke for privatry ere, men der kan ikke

beny e egen underviser i dsrummet. De e startede i sommers.
 Den sidste fredag i måneden kl. 16-20 (springhold) – ridebanen er lukket i dsrummet. Første gang

er fredag d. 26. januar 2024.
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 Lørdag kl. 10-11 (øvet hold) – ridebanen er ikke lukke for privatry ere, men der kan ikke beny e
egen underviser i dsrummet. 

Når rideskolen er i den store hal, kan privatry erne bruge den lille hal. Rideskolen kan dog trække ponyer
gennem hallen ved behov. Rideskolen må ikke bruge ridehallen l at sadle op eller af i, når de sam dig har
den store hal.

Status ansa e
Dorthes ansæ elseskontrakt er nu forhandlet færdig og vil blive underskrevet inden generalforsamlingen.
Dorthe har købt julegaver l de ansa e, Henrik og Bente samt bestyrelsen.
Emma har opsagt sin rengørings-s lling hos os. Helene laver jobopslag. 
Vi har indført bug af app’en TeamUp l registrering af mer for de melønnede ansa e. Helene vil hver
måned godkende merne, før  lønudbetaling.  Vi vil  følge op på om proceduren fungere over de næste
måneder. 
Der er vil blive lave kontakt l Jesper, som vil dække handyman- mer. 

Status medlemmer/klub 
Ingen  nye medlemmer  siden sidst.  Der  er  lavet  opslag  omkring  kon ngent,  men endnu  ikke  udsendt
opkrævninger direkte. Opkrævningerne sendes sammen med indkaldelse l generalforsamlingen, der vil
blive holdt  rsdag  d.  20.  februar  2024.  Bestyrelsen  har  et  par  forslag,  som passende  kan medsendes
indkalden. 
Vi oplever problemer med overholdelse af ordensregler. Et medlem har fået mundtlig advarsel siden sidste
møde, men der er observeret flere brud på ordensregler. Melanie l tale med medlemmet om det.  Et
andet medlem har en lidt ældre klagesag, som ikke er færdigbehandlet. Maria arbejder på sagen. 
Maria laver opslag på Facebook omkring ordensreglerne, da det lader l at nogle medlemmer ikke kender
dem. Alle nye medlemmer for dem lsendt ved indmeldelse, men det er åbenbart ikke alle læser dem. De
er desuden frit lgængelige på hjemmesiden. 
Maria er ikke kommet længere med digital markedsføring/hjemmeside.

Status stævneudvalg
Der skal snart søges nye stævnedatoer. Melanie for hjælp fra Elisabeth Pallesgaard. 
Stævneudvalget er ved at udregne championatspoint, når de er udregnet lægger Maria dem på hjemme-
siden.
Maria har indkøbt erstatningspokaler l rideskolen l de e og næste år. 
Rideskolepokalerne mangler stadig at blive indgraveret, men da de ikke er leveret lbage l os, kan vi ikke
gøre det endnu. Det er a alt at det skal gøres inden stævnet i april, hvor der a olde rideskolemesterskab i
spring. 

Status arrangementer
5. februar – Fastelavnsarrangement  (ridebanerne er lukket under arrangementet).
3. marts – rideskolestævne i spring (ridebanerne er lukket under arrangementet).
Arbejdsweekend i start af april, endelig dato endnu ikke planlagt. (ridebanerne er lukket under arrange-
mentet).
28. april – rideskolestævne med mesterskab i spring (ridebanerne er lukket under arrangementet).
6. oktober – rideskolestævne i dressur (ridebanerne er lukket under arrangementet).
24. november – rideskolestævne med mesterskab i dressur (ridebanerne er lukket under arrangementet).

Eventuelt
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 Kommunika on – bestyrelsen drø er indbyrdes samarbejde og trivsel bestyrelsen. Det a ales at
punktet tages op l hvert møde den næste d.

 Ændrede der for rideskolens brug af den lille ridehal i ferie. Vi er ikke gode nok l at få oplyst, når
rideskolen holder lukket og ponyerne er udlejet i stedet. Bestyrelsen vil forsøge at oppe sig, gerne
med instruktørerne hjælp l påmindelse, så der fremover vil komme opslag om de ændrede der,
når det er relevant. Henrik, dyrlæge og smed har al d førsteret l brug af den lille ridehal, men det
vil ikke være muligt at lave opslag omkring de e.

 Bunden i den store ridehal er ujævn igen. Vi tager punktet op, når frosten forsvinder og vi kan
havre banen godt igennem.

Næste møde: bestyrelsen mødes inden generalforsamlingen rsdag d. 20. februar 2024
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